
Protokoll från Rrk-möte 2023-09-20
Mötet hölls på Ekliden. Närvarade gjorde Per Underland, Silke Klick, Jonas Bergman Laurila,
Ola Bäckman, Johan Svedholm, Fredrik Andersson, Per Björkman, Magnus Rahm.

1. Fredrik välkomnades och presenterade sig. Fredrik bor i Mölnlycke och har sedan länge
gjort Rrk-arbete i Ulricehamns kommun. Han tar över efter Per B som avtackades efter
lång och trogen tjänst.

2. Pär L meddelar att för FiG-2022 är huvudtexten klar men bilder återstår. Ola fixar bilder,
men tar tacksamt emot tips men löser själv annars. Helst innan 15 okt.

3. Möte om att gå igenom rapportmallen ska hållas under hösten. Preliminärt 26 oktober.
Ledamöterna ålades att titta igenom sina arter och ge förslag på eventuella förändringar.

4. På Per U:s initiativ gicks en rad rad gamla rapporter igenom som blivit kvar med
ovaliderad status, t.ex. Dialog hos rapportör och liknande. Målet är att alla sådana ska
tas om hand, och några tiotal återstår nu.

5. En handfull raritetsblanketter diskuterades.

Vid tangentbordet: Magnus


